
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-09, § 21 

 

 Tid: 9 oktober 2008 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 oktober 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande: 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind, vidare 

tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. Dessutom närvarade Petra Berglund, Åsa 

Gustavsson och Maria Stigle från trafikkontorets nämndsekretariat. 



  

 
 § 21 

Hägerstalund - program för markanvändning. Genomförandebeslut 

Dnr E2007-511-02061  

 

Beslut  

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorens förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden beslutar att godkänna programmet för markanvändning av 

 Hägerstalund samt beslutar om genomförande av åtgärderna i enlighet med 

 kontorens utlåtandet. 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma tjänsteutlåtande i 

rubricerat ärende från den 29 augusti 2008. 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) ställde sig bakom förvaltningens 

 förslag. (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) och ledamoten Emilia Hagberg (mp) 

 föreslog följande: 

1. Kontorets förslag avslås. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Programförslaget innehåller flera positiva åtgärder som avvecklingen av de båda 

upplagen och iordningställande av entrén till området med skyltar och information. 

Vi är kritiska till att Järva motorklubb beviljats tillstånd för träningsverksamhet 

fram till och med 31 december 2008. Motocrossbanan är en verksamhet som både 

är störande för de boende i närområdet och för besökarna till Hansta naturreservat. 

De investeringar som staden gör i motocrossbanan indikerar att det finns ett 

intresse av att banan ska förläggas permanent i Hägerstalund, något som kommer 

att få mycket negativa konsekvenser både för miljön och för den fortsatta 

planeringen av Järvafältet. 

 Om den planerade begravningsplatsen i Västerort inte kan förläggas i 

Hägerstalund, vilket knappast är möjligt om motocrossbanan förläggs permanent 

där, är risken stor att den i stället förläggs till Hansta. Hansta är med sina odlingar 

och sin 4H-gård en ovärderlig tillgång på Järvafältet. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) och ledamoten Emilia Hagberg (mp) med 

hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


